

712. 鐵道線路、停車場、車輛、列車走行哩及車輛走行哩 自明治四十年至同四十四年度

Table with columns for year, line name, route, station, vehicle type, passenger train, freight train, mixed train, total train, passenger vehicle, freight vehicle, total vehicle. Includes sub-tables for total figures and line-specific data for the Keio and Keihan lines.

713. 旅客、貨物及客車、貨車收入 自明治四十年至同四十四年度

Table with columns for year, line name, passenger class (1st, 2nd, 3rd, total), freight (hand baggage, goods), passenger vehicle, freight vehicle, total revenue. Includes a note about passenger counts and freight volume.

714. 郵便局所 自明治三十八年度至同四十四年度

Table with columns for year, post office, telegraph office, post office, post office, telegraph office, exchange office, receiving office, receiving office, total. Includes a note about the number of post offices and telegraph offices.

715. 郵便線路、取扱局所、内外通常郵便物及小包郵便物 自明治三十八年度至同四十四年度

Table with columns for year, line name, route (general, railway, water), office type (general, small), domestic mail, international mail, receiving, delivery. Includes a note about international mail.

716. 電信線路、取扱局所、電報通數及料金 自明治三十八年度至同四十四年度

Table with columns for year, line name, route (air, water), office type (text, telegraph), number of messages, cost. Includes a note about the number of messages.

717. 電話線路、取扱局所、通話度數、自動電話度數及電話料金 自明治三十八年度至同四十四年度

Table with columns for year, line name, route, office type, number of calls, automatic calls, cost. Includes a note about the number of calls and automatic calls.

718. 内外國郵便爲替 自明治三十八年度至同四十五年大正元年度

Table with columns for year, office type, number of letters, amount, exchange rate. Includes a note about the exchange rate.